
Protokół posiedzenia Komisji Zdrowia Polityki Społecznej 
i Rynku Pracy  

 
Nr  7/2025  w dniu 9 kwiecień 2025 r. 

 

 

 

Posiedzenie rozpoczęto o godz.  16.15 zakończono o godz. 19.00 
 

 

L.p Imię i nazwisko Podpis 
1. 

 
Iwona Tyll 

Przewodnicząca 
 

obecna 

 2. 
  

Anna Twardowska       
Wiceprzewodnicząca   

 
obecna 

3. Ewa Roman   
Sekretarz 

 
obecna 

4. Małgorzata Osuch    
 

 
obecna 

5. Tomasz Kranc  
 

 
obecny 

6. Wiesław Nowak  
 
 

 
obecny 

7. Robert Woźniak      
 
 

 
obecny 

8. 
 

Leszek Zdrzałka     
   
 

 
obecny   

 

 

 

 

Nieobecni członkowie Komisji: 
1. …………………………… 

2. …………………………… 

 

 

 Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 

1. Edyta Owczarzak – dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w 
Wągrowcu 

2. Krzysztofa Bejma-Zamiar – dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Srebrnej 
Górze 

3. Barbara Senger – kierownik Warsztatu Terapii Zajęciowej w Gołańczy 
4. Eliza Nowak – Kierownik Warsztatu Terapii Zajęciowej w Wągrowcu. 
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 1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 
 
1.1. Powitanie, sprawy organizacyjne. 

1.2. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji. 

1.3. Sprawozdanie z działalności DPS w Srebrnej Górze za rok 2024. 

1.4. Przyjęcie informacji z działalności WTZ w Gołańczy i WTZ w Wągrowcu za 

rok 2024. 

1.5. Sprawozdanie z działalności PCPR za 2024 rok ze szczególnym 

uwzględnieniem rodzin zastępczych w Powiecie Wągrowieckim. 

1.6. Zakończenie. 

 

2.   OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 

 
Nie zaistniała taka potrzeba 

 

3. SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 
 

Posiedzenie komisji odbyło się w siedzibie Starostwa Wągrowieckiego. Zebranych 

powitała Przewodnicząca Komisji Zdrowia Iwona Tyll oraz przedstawiła imiennie 

członków komisji i zaproszonych gości. Przewodnicząca przedstawiła porządek 

posiedzenia komisji. 

 

Porządek posiedzenia jednomyślnie został zaakceptowany przez biorących w nim 

udział członków. 

W tej części posiedzenia głos zabrała Pani Krzysztofa Bejma-Zamiar, dyrektor Domu 

Pomocy Społecznej w Srebrnej Górze, która szczegółowo przedstawiła sprawozdanie 

z działalności placówki za rok 2024. Pani dyrektor poinformowała, że w DPS przebywa 

60 mieszkańców, a funkcjonowanie jednostki reguluje statut oraz szereg 

wewnętrznych regulaminów. W swoim wystąpieniu omówiła kwestie związane z 

zatrudnieniem, szkoleniami wewnętrznymi i zewnętrznymi pracowników oraz 

rozpoczętymi pracami remontowymi. Wspomniała także o Sali Doświadczenia Świata, 

która cieszy się dużą popularnością wśród podopiecznych.  

] 



-3- 

Ze względu na trwający remont zaplanowane coroczne spotkanie integracyjne z 

udziałem rodzin mieszkańców oraz sympatyków domu zostanie przesunięte na 

przełom lipca i sierpnia, po zakończeniu prac. Przewodnicząca komisji otworzyła 

dyskusję. Pani Małgorzata Osuch zapytała o wskaźnik umieralności wśród 

mieszkańców. Pani dyrektor poinformowała, że w 2024 roku zmarło 9 osób. Pan 

starosta dodał, że w ramach trwającego remontu możliwe będzie wykonanie 

dodatkowych prac, ponieważ powiat przeznaczył na ten cel dodatkowe środki w 

wysokości 54 tys. zł. Wobec braku dalszych pytań przewodnicząca komisji 

podziękowała pani dyrektor za zaangażowanie i całokształt pracy na rzecz 

mieszkańców DPS, a także przekazała wyrazy uznania dla całego zespołu 

pracowników. 

 

Następnie głos zabrała Pani Barbara Senger, kierownik Warsztatu Terapii Zajęciowej 

w Gołańczy, która przedstawiła szczegółowe sprawozdanie z działalności placówki. W 

swoim wystąpieniu pani kierownik omówiła m.in. podstawowe informacje o 

funkcjonowaniu warsztatu, zasady finansowania jego działalności, udział pracowników 

w szkoleniach związanych z funkcjonowaniem WTZ, liczbę uczestników oraz 

realizację zadań w zakresie rehabilitacji społecznej i zawodowej. Wszystkie dane 

zostały zawarte w przekazanym sprawozdaniu i szczegółowo omówione podczas 

wystąpienia. Po zakończeniu wystąpienia przewodnicząca komisji otworzyła dyskusję. 

W tej części nie zgłoszono żadnych pytań. Następnie głos zabrała pani Eliza Nowak, 

kierownik Warsztatu Terapii Zajęciowej w Wągrowcu, która również przedstawiła 

szczegółowe informacje dotyczące działalności placówki. W swoim wystąpieniu 

omówiła bieżące działania WTZ, liczbę uczestników, realizowane formy wsparcia oraz 

zadania związane z rehabilitacją społeczną i zawodową. W dalszej dyskusji radna pani 

Anna Twardowska zadała pytanie dotyczące okresu oczekiwania na przyjęcie 

kandydata do uczestnictwa w WTZ. Pani kierownik Eliza Nowak przedstawiła 

szczegółową ścieżkę, jaką musi przejść osoba ubiegająca się o uczestnictwo w 

warsztacie. Na zakończenie przewodnicząca komisji podsumowała przedstawione 

informacje, dziękując kierowniczkom obu placówek za ogrom włożonej pracy oraz 

poprosiła o przekazanie podziękowań wszystkim pracownikom Warsztatów Terapii 

Zajęciowej w Gołańczy i Wągrowcu. 
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Kolejną osobą, która zabrała głos, była pani Edyta Owczarzak, dyrektor Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Wągrowcu, która przedstawiła sprawozdanie z 

działalności PCPR za rok 2024, ze szczególnym uwzględnieniem funkcjonowania 

rodzin zastępczych w powiecie. Na początku wystąpienia pani dyrektor odniosła się 

do wcześniejszych sprawozdań przedstawionych przez dyrektorów placówek, 

podkreślając wysoki poziom zadowolenia mieszkańców Domu Pomocy Społecznej w 

Srebrnej Górze, co potwierdzają przeprowadzone ankiety. Pozytywnie oceniła również 

działalność warsztatów terapii zajęciowej, nad którymi PCPR sprawuje nadzór. 

Współpraca z tymi jednostkami – jak zaznaczyła – przebiega bez zastrzeżeń. 

Sprawozdanie przedstawione przez panią dyrektor liczy 50 stron i zawiera 

szczegółowe dane dotyczące wszystkich obszarów działalności PCPR. Budżet 

jednostki na rok 2024 wynosił ponad 3 miliony złotych. Szczególny nacisk w 

wypowiedzi pani dyrektor został położony na tematykę pieczy zastępczej. Przedstawiła 

dane dotyczące liczby rodzin zastępczych funkcjonujących w powiecie, liczby dzieci 

objętych opieką, działania rodzinnych pogotowi opiekuńczych oraz liczbę osób 

zainteresowanych udziałem w szkoleniach przygotowujących do pełnienia tej roli. 

Zwróciła się z apelem o rozpowszechnianie informacji, że PCPR jest otwarty na 

współpracę i gotowy do wspierania osób chcących podjąć się tej odpowiedzialnej misji. 

Zaznaczyła, że potrzeba tworzenia nowych rodzin zastępczych jest wciąż bardzo 

duża. Po zakończeniu wystąpienia przewodnicząca komisji podziękowała pani 

dyrektor za przedstawione informacje oraz poprosiła o przekazanie wyrazów uznania 

wszystkim pracownikom PCPR za ich codzienną pracę. Swoją wypowiedź 

przewodnicząca zakończyła cytatem: „Człowiek jest wielki nie przez to, co posiada, 

lecz przez to, kim jest. Nie przez to, co ma, lecz przez to, czym dzieli się z innymi.” 

 

Na zakończenie posiedzenia Przewodnicząca podziękowała gościom za przybycie 

oraz poinformowała o kolejnym terminie posiedzenia komisji. 
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5.     ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 
 
1.1  Zapytania 
 
Nie zgłoszono 
 
5.2   Opinie 
 
Nie wygłoszono   
 
 

      5.3  Stanowiska 
 
Nie podejmowano  
 
 
5.4   Wnioski 
 
Nie podejmowano  
 

 
 
 

     Protokołowała :                                                   Przewodnicząca  Komisji    
 

___________________________        ______________________ 
          /Ewa Roman/                                                                / Iwona Tyll / 

 


